



Legends (圖例)

— — — — — Project Site Boundary
項目地點

Notes:

- (A) All facades of the new buildings shall be set back at least 1.5m from the adjacent existing historic buildings;
- (B) Nominal dimensions for the Arbuthnot Wing shall not exceed 32m (length) x 20m (width) respectively; and
- (C) The structural floor level of main roof for new buildings shall not exceed 80mPD.

備註:

- (A) 新大樓的所有表面必須離開旁邊的現有歷史建築至少 1.5 米。
- (B) 亞畢諾翼的標稱尺寸不可超過 32 米(長)x 20 米(闊)。
- (C) 新大樓主屋頂的結構樓面水平不可超過主水平基準以上 80 米。



Project Title: Central Police Station Conservation and Revitalisation Project
工程項目名稱：中區警署保育及活化計劃

Environmental Permit No. : EP-408/2011/C
環境許可證編號：EP-408/2011/C

Figure 4: Attributes of Arbuthnot Wing
圖 4: 亞畢諾翼的建築參數示意圖

(This figure was prepared based on Figure 5.1 of report submitted under VEP Application (Register No. VEP-357/2012))
(本圖是根據更改環境許可證申請文件 (申請書編號: VEP-357/2012) 所提交的報告圖 5.1 編制)